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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí   8. června 2015   24. týden 

pondělí  22. června 2015   26. týden 
 
 

POZOR!  Mezi tříděný odpad rozhodně nepatří pneumatiky!!! 

Jiný, než tříděný odpad, nevyvážíme!!! 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

 Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 

středa    10. června 2015   24. týden 

středa    24. června 2015   26. týden 
 

Každý první čtvrtek v měsíci  od 13:00 do 15:00 hod  

v zasedací místnosti obecního úřadu poskytuje poradenskou činnost  

Městský úřad Bruntál, odbor sociálních věcí. 

Bližší informace Vám podá Olga Plesníková, sociální pracovník MěÚ Bruntál 

tel.: 554 706 159 
 

Oznámení občanům 
 

Provozní doba KNIHOVNY        Úterý od 15.00 hod do 18.00 hod.  

 

ORDINACE PRAKTICKÉ LÉKAŘKY  MUDr. Naděžda Ryšánková  
 

Světlá Hora: každý čtvrtek od 13.00 do 15.00  
 

Bruntál:    den  Odběry, EKG    ordinace  

Telefon.: 554 725 473  Pondělí 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 

Mob.: 606 792 754  Úterý                 -   13,00 - 16,30 

     St, Čt, Pá 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 
 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA Tel. 554 737 007: 
 

 pondělí    8.00 – 15.00      

 úterý    8.00 – 15.00   

 středa    8.00 – 14.00    

 čtvrtek   8.00 – 14.00   

   pátek    8.00 – 12.00  
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Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu  

Vážení spoluobčané,  

chci vás alespoň částečně informovat o tom, co se dělo na radnici v uplynulém období. Jak 

se dočtete v přiloženém usnesení, zastupitelstvo obce schválilo směnu pozemků a budov 

mezi družstvem ELAP a obcí. Hasiči se tedy mohou pomalu připravovat na stěhování do 

nových vyhovujících prostor.  

Jsem rád, že mi vyšla i další možnost, jak pomoci hasičům: zastupitelstvu jsem mohl 

předložit nabídku dotace z Krajského úřadu na pořízení druhosledového vozidla včetně 

vybavení v ceně 3.800.000,- Kč s příspěvkem obce max. 600 tisíc. Zastupitelé tento můj 

návrh schválili.  

Zastupitelé schválili i můj druhý návrh na přijetí dotace pro obnovu počítačového 

vybavení na radnici. Tento návrh měl krkolomnější průběh: poprvé nám byla žádost 

zamítnuta, ale díky mé neústupnosti a vytrvalosti se podařilo získat částku 2.100.000,- Kč. 

Podíl obce je velmi malý a výhodný - cca 15%. Finance jsou určeny na počítače, rozvod 

sítí, na kopírky, tiskárny a také PC programy. Po realizaci tohoto projektu budeme 

splňovat požadavky na „moderní obec“. Občané toto pocítí např. při rychlejším vyřizování 

prostřednictvím Czech-pointu. 

Rada obce na svém jednání schválila na návrh jednotlivých volebních uskupení 

„hodnotící komisi“, která bude vyhodnocovat nabídky firem – zájemců o realizaci 

 

 

 

V. Vojtíšek  starosta obce     554 773 15 

M. Marková matrika, sociální služby                       554 773 150 

    R. Soroková     ev. obyvatel, pohledávky, byt.hospodářství,    

                                   podatelna                                               554 773 152 

M. Nováková účetní obce, pokladna       554 773 153 

Ing. J. Kukučka výstavba, živ.prostředí, pozemky, czechpoint554 773 155 

Z. Šamaj  pracovník obce     731 187 210 

Ing. L. Školoud lesník       734 326 507 
 

 

 www.svetlahora.cz e-mail: svetlahora@svetlahora.cz  fax: 554 773 159 

 

   DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je 

k dispozici 24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, ale i 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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stavebních akcí v naší obci v roce 2015. Nyní připravujeme výzvu na stavbu „Chodník od 

č. p. 346 směrem k č. 379“. Realizace této akce, kde komise předloží radě doporučeného 

dodavatele, by měla proběhnout v měsících červnu – červenci. Vzhledem k tomu, že není 

možnost jiných vchodů do domů, bude se chodit hlavními vchody přes staveniště nového 

chodníku. Proto žádám občany o opatrnost a také o toleranci.  

Druhou velkou akcí bude oprava místní komunikace a veřejného osvětlení v úseku od 

domu rodiny Hynkových až po mostek u DPS. Jednoduchý projekt je zpracován, výzva je 

připravena. Současně bude provedena i oprava komunikace v Dětřichovicích (z hlavní 

cesty směrem k domu p. Gocaly a z hlavní cesty kolem domu p. Pallové). Technické 

problémy očekáváme hlavně na „zadní cestě“ u garáží: musí se provést odvodnění, oprava 

obou stávajících mostků. Předpokládám, že dojde na určitý čas (třeba až 2 týdny) 

k uzavření komunikace ke garážím. Tato oprava bude probíhat o prázdninách, občany o 

případné uzavírce a zamezení přístupu ke garážím budeme informovat plakátky, 

rozhlasem i na obecním webu.  

Mnozí z vás vědí, že chceme v souladu se zákonem třídit také bioodpad. Nyní čekáme, 

zda bude schválen náš projekt, v rámci kterého bychom chtěli pořídit kompostéry ke 

každé nemovitosti a speciální kontejnery k bytovým domům. Součástí dodávky by měl 

být i „štěpkovač“ na likvidaci větví. Ihned po projednání naší žádosti na Ministerstvu 

životního prostředí bychom mohli začít vybírat dodavatele. O průběhu vás budu 

informovat.  

Doufám, že především štěpkovač bychom mohli využít už na podzim k drcení větví. 

Např. při čištění potoka 25. dubna jsme odvezli nejméně tři nákladní auta právě s tímto 

odpadem. Za tuto akci, kterou zorganizoval Ing. Libor Školoud, bych chtěl moc 

poděkovat. Především mladým hasičům, p. Lukovskému i všem dalším občanům, kteří 

nezištně přiložili ruku k dílu.  

Jen velmi stručně chci zareagovat na příspěvky zastupitelů z minulého čísla 

Zpravodaje:  

1) Slečna Meluchová navrhuje, aby se 100% příjmu z daně z nemovitostí a 50% příjmů 

z prodeje majetku pocházejících z místních částí poskytlo pro potřeby těchto místních 

částí. Jsme jedna obec, připravujeme jeden rozpočet, do kterého zahrnujeme i potřeby 

místních částí. Také například zimní údržbu, veřejné osvětlení, opravy komunikací, 

provoz radnice, provoz sběrného dvora a další. Daňové povinnosti jednotlivých 

poplatníků nejsou veřejné, a pokud bychom chtěli tyto příjmy takto vyčleňovat, nemáme 

ani možnost to zjistit. Potom bychom museli sestavovat rozpočet ne pro celou obec, ale 

pro jednotlivé části. Daňová výtěžnost rozpočtu se počítá na počet obyvatel a rozlohu 

katastru, což by mohlo být pro jednotlivé části velmi nevýhodné vzhledem k malému 

počtu trvale žijících osob. A to by ještě museli platit Světlé za provoz radnice, sběrného 

dvora a další. Očekávám, že slečna Meluchová tuto svou myšlenku dotáhne do konce, 

připraví ji jako konkrétní návrh pro jednání zastupitelstva a poradí nám, jak na to.  

2) K problematice sestavování rozpočtu (článek p. Šimčíka): Rozpočet je natolik 

složitá problematika, že tím nechci moc čtenáře zatěžovat. V některých věcech se s p. 

Šimčíkem neshodnu. Svůj návrh rozpočtu na rok 2015 jsem po sestavení předložil 

finančnímu výboru, kde k němu měli 2 připomínky. Mnou předložený rozpočet se lišil od 
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návrhu p. Šimčíka v příjmové části o cca 700 tisíc. Vycházel jsem z reálných čísel 

loňského rozpočtu a na letošní akce jsme použili přebytek hospodaření z minulých let. Ve 

výdajové části jsme se lišili mnohonásobně více. Návrh rozpočtu p. Šimčíka byl 

předložen zastupitelům jako protinávrh, pan Šimčík však tento svůj návrh stáhnul, takže o 

něm zastupitelé ani nehlasovali. K rozpočtu jsme zatím na žádném zasedání 

zastupitelstva neobdrželi žádný návrh (protinávrh), co by se mělo změnit. Ani co se týká 

pravomocí rady a jakýchsi „bianco směnek“, které pan Šimčík s oblibou uvádí.  

3) Poslední reakce je na květnový článek p. Skály, ve kterém poukazuje na 

diskriminaci občanů při nájmech a prodejích. V prodejích není nikdo diskriminován, 

veškeré prodeje jsou realizovány dle cen, schválených zastupitelstvem. Jinak ani nelze. 

Nájmy: zde nemůžu nikoho ze zákonných důvodů konkrétně jmenovat, ale jsou mezi 

námi i občané, kteří neplní povinnosti vyplývající z nájemní smlouvy. Neplatí řádně 

nájem, nereagují na upomínky a teprve až jim končí termín smlouvy, na poslední chvíli 

vyrovnávají dluhy, aby jim smlouva byla prodloužena. Každý, kdo někdy vymáhal dluh 

soudní cestou, ví, že je to mnohdy běh na dlouhou trať a často s nejasným výsledkem. 

Proto se nájemní smlouvy dávají jen na dobu určitou a následně se prodlužují pouze těm, 

kteří své povinnosti plní. Stejným způsobem postupují i jiné obce. Tak se chová podle 

mne „řádný hospodář“.  

Budu velmi rád, pokud se připomínky zmiňovaných zastupitelů promění v konkrétní 

návrhy připravené pro jednání zastupitelstva.  

Na radnici teď především běháme okolo projektů: vyúčtování dotace na úsporu energií 

na hřišti (celá akce je nyní před dokončením, na základě usnesení zastupitelstva bude 

provedena navíc ještě oprava tribuny a restaurace na hřišti – pro TJ se z obecních peněz 

postupně uvolnilo cca 5.500.000,- Kč). Čekáme na vyjádření k podané žádosti o dotaci na 

úsporu energií na radnici (oprava fasády, výměna oken, zateplení). V zadávacím řízení je 

i zakázka na vybavení obce informačními technologiemi (počítače,…) hrazené z dotací. 

Přeji vám příjemné dny, těším se na setkání s vámi na jednání zastupitelstva, 

společenských akcích a také na „Dostihovém dnu“ v sobotu 11. července. 

Václav Vojtíšek, starosta obce 

Výpis z usnesení ze 7. schůze Rady obce Světlá Hora 

konané dne 4. 5. 2015 

 

Rada obce schválila: 

 záměr na pronájem části nebytového prostoru o výměře 9 m2, nacházejícího se 

v kotelně u domu Světlá 407, Světlá Hora na parc. st. 561, k.ú. Světlá ve Slezsku  

 poskytnutí finančního daru ve výši 7. 000,- Kč z rozpočtu obce Světlá Hora na rok 

2015 pro Sdružení přátel Dětřichovic o.s. , Dětřichovice 4, 793 31 Světlá Hora 

 jmenování členů hodnotící komise pro otevírání obálek a hodnotící komisi 

k veřejným zakázkám malého rozsahu v roce 2015 ve složení: Petr Pataki, Jiří 

Skácel, Martin Klíma, Petra Kopincová, Pavel Skála a náhradníci Ing. Libor Školoud 

a Štěpán Konopka   
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 smlouvu o vykonání přezkoumání hospodaření obce Světlá Hora za rok 2015, 

uzavřenou mezi auditorem Ing. Jiřím Turoněm, Palackého 689/2, 736 01 Havířov – 

Město a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 Světlá Hora a pověřuje starostu Václava 

Vojtíška jejím podpisem 

 

Rada obce vzala na vědomí: 

 ukončení nájmu nebytových prostor -  garáže v budově Světlá 374, Světlá Hora, na 

parc.č. 431 v k.ú. Světlá ve Slezsku na parc. č. 431  v k.ú. Světlá ve Slezsku 

 informaci starosty o plánovaném vytvoření svazku obcí BRUNTÁLSKO, který by 

měl zajišťovat rozvoj a spolupráci obcí územně správního obvodu ORP Bruntál  

 

Rada obce doporučila zastupitelstvu schválit: 

 smlouvu o bezúplatném převodu majetku (os. automobil Škoda Fabia, výstražné a 

rozhlasové zařízení a magnetický modrý maják), uzavřenou mezi Českou republikou – 

Hasičským záchranným sborem Moravskoslezského kraje, Výškovická 40, 700 30 

Ostrava – Zábřeh a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, Světlá Hora a pověřuje starostu 

Václava Vojtíška jejím podpisem 

 

Celé znění usnesení rady obce najdete na webových stránkách obce http://

www.svetlahora.cz 

Originály usnesení rady obce jsou uloženy na  OÚ(přízemí, M.Marková) a je do nich 

možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny (pondělí, středa) 

od 7.00 do 16.300 hod. 

 

 

Výpis z usnesení z 5. Zasedání zastupitelstva  obce Světlá Hora 

konaného dne 18. 5. 2015 

 

Zastupitelstvo  obce schválilo: 

 prodej pozemků parc.č. 995/8 ostatní plocha-jiná plocha o výměře 5777 m2  a  parc.č. 

995/10 ostatní plocha-jiná plocha o výměře 3532 m2 vše v k.ú. Světlá ve Slezsku  

 prodej pozemku parc.č. 995/4 trvalý travní porost o výměře 71 m2 a  pozemku parc.č. 

995/26 ostatní plocha-jiná plocha o výměře 189 m2 vše v k.ú. Světlá ve Slezsku 

 prodej  pozemků parc.č. 991/2 trvalý travní porost o výměře 2 818 m2, parc.č. 995/1 

trvalý travní porost o výměře  3 483 m2 a parc.č. 995/9 trvalý travní porost o výměře 

360 m2 vše v k.ú. Světlá ve Slezsku  

 prominutí částky ve výši 24 874,-Kč  Zkrášlovacímu spolku Suchá Rudná, Suchá 

Rudná 64, Světlá Hora jako 10% podílu na způsobilých nákladech z dotace 

z programu rozvoje venkova ČR na opravu kaple Nejsvětější Trojice v Suché Rudné. 

  poskytnutí finančního daru ve výši 50 000,- Zkrášlovacímu spolku Suchá Rudná, 

Suchá Rudná 64, Světlá Hora 
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 Smlouvu o bezúplatném převodu majetku pro SDH Světlá Hora(osobní automobil 

Škoda Fabia, výstražné a rozhlasové zařízení a magnetický modrý maják) uzavřenou 

mezi Českou republikou-Hasičským záchranným sborem Moravskoslezského kraje, 

Výškovická 40, 70030 Ostrava –Zábřeh a Obcí Světlá Hora, Světlá 374, 79331 Světlá 

Hora a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 směnu budovy č.p. 323 (požární zbrojnice), která je součástí pozemku st. parc. č. 161 

v k.ú. Světlá ve Slezsku, st.parc.č.161zastavěná plocha a nádvoří o výměře 318 m2 

vše v k.ú. Světlá ve Slezsku, parc.č. 201/1 ostatní plocha o výměře 2 634 m2 v k.ú. 

Světlá ve Slezsku, parc.č. 800/4 trvalý travní porost o výměře 283 m2 v k.ú. Světlá ve 

Slezsku, část parc.č. 802/1 ostatní plocha o výměře 3 114 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, 

ze které bude odděleno 30 m2  vše v majetku Obce Světlá Hora, Světlá 374, 793 31 

Světlá Hora za budovu č.p. 443, která je součástí pozemku st. parc.č. 322 včetně 

příslušenství a za pozemky st. parc.č. 322 o výměře 390 m2, parc.č. 34/1 ostatní 

plocha o výměře 661 m2, par.č. 34/2 ostatní plocha o výměře       1 418 m2 a parc.č. 

1981 ostatní plocha o výměře 531 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku, vše v majetku firmy 

ELAP v.d., Světlá 321, 793 31 Světlá Hora,  ohodnocenou znaleckým posudkem č. 

2311-128/14 soudního znalce Ladislava Byrtuse za cenu 3. 596 850,- Kč. Obě strany 

se dohodly na doplatku ve výši 680. 000,- Kč, který uhradí Obec Světlá Hora firmě 

Elap v.d. po zaregistrování této změny vlastnictví v katastru nemovitostí. 

 

Zastupitelstvo  obce vzalo na vědomí: 

 zprávu o činnosti rady obce za období od 13. 4. 2015 do 18. 5. 2015 

 zápis z kontrolního výboru konaného dne 27. 4. 2015 

 

Zastupitelstvo  obce neschválilo: 

 žádost na prodej části pozemku parc.č. 201/1 ostatní plocha-jiná plocha a části 

pozemku parc.č. 800/4 trvalý travní porost v k.ú. Světlá ve Slezsku 

 žádost na prodej pozemků parc.č. 141/8 ostatní plocha-neplodná půda o výměře 160 

m2 a parc.č. 141/6 ostatní plocha-neplodná půda o výměře 49 m2 vše v k.ú. Stará 

Voda v Jeseníkách,  

Zastupitelstvo obce vydalo : 

 Jednací řád Zastupitelstva obce Světlá Hora, s účinností od 19.5.2015. 

 

Celé znění usnesení zastupitelstva obce najdete na webových stránkách obce http://

www.svetlahora.cz 

 

Originály usnesení zastupitelstva obce jsou uloženy na  OÚ(přízemí, M.Marková) a je do 

nich možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny (pondělí, 

středa) od 7.00 do 16.300 hod. 
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Zpráva Kontrolního výboru ze dne 27. 4. 2015 

Dne 27. 4. 2015 se konalo další zasedání Kontrolního výboru, vzhledem k datu tohoto 

zasedání je příspěvek KV uveřejněn až v tomto čísle Zpravodaje. Zpráva z Kontrolního 

výboru byla také projednána na zasedání Zastupitelstva obce dne 18. 5. a byla vzata na 

vědomí.  Na programu dubnového zasedání bylo několik bodů. Prvním bodem byla 

kontrola plnění z předchozího zasedání KV. Výsledek je následující. Stále je v běhu 

převod kotelny u domu č. p. 407 do vlastnictví obce, co se týče garáží v objektu sběrného 

dvora, tato věc byla dle slov starosty již předána k řešení právníkovi. Kontrola bytů na 

DPS prozatím nebyla ukončena.  Přidělení  bytu č.  2  v  domě č.  p.  327 p.  Liboru 

Školoudovi, kde byly jisté nesrovnalosti, nebylo ze strany obce řádně zdůvodněno.  

Dalším  bodem  programu  bylo  prověření  vyplacení  39  300,-  Kč.  p.  Vladimíru 

Výmolovi, kdy Rada obce schválila vyplacení této částky. Jednalo se o vyrovnání částky, 

která již nebyla umořena v nájmu. Rada toto vyrovnání schválila, ačkoliv k tomu nemá 

pravomoc.  Toto  vyrovnání  mělo  být  projednáno  zastupitelstvem obce,  které  touto 

pravomocí disponuje.  

Dále byla provedena kontrola bytů a NP. Kontrolní výbor se shodl na tom, že obec by 

měla jasně a jednoznačně stanovit a zveřejnit pravidla a zásady o přidělování a užívání 

bytů v majetku obce. Všem, kteří řádně plní své povinnosti stanovené smlouvou, by měly 

být na začátku stanoveny stejné podmínky a nájemci by měli být poučeni o svých právech 

a povinnostech, a také o dalším postupu v případě, že své povinnosti nebudou řádně plnit.  

U pachtovní smlouvy na pronájem pozemku parc. č. 1092/1 v k. ú. Dětřichovice, která 

byla schválena Radou obce dne 15. 4. 2015, jsme nenašli, zda byl vyhlášen záměr. Toto 

prověřila p. Soroková a záměr byl vyhlášen počátkem roku 2014.  Dále opět musíme 

upozornit na jednání Rady obce, kdy na stejném zasedání schválila prominutí částky 

27  874,-  Kč Zkrášlovacímu  spolku  Suchá  Rudná,  kdy  tato  pravomoc  opět  náleží 

Zastupitelstvu obce. Na posledním zastupitelstvu došlo k narovnání a bylo schváleno toto 

prominutí.  

Následně p. Šimčík informoval ostatní členy KV o žádosti Tělovýchovné jednoty 

Světlá Hora k informacím ve smyslu zákona č. 106/1999Sb., která byla podána dne 28. 4. 

2015.  Tato  žádost  byla  dále  podstoupena  Finančnímu  výboru,  Radě  obce  a  také 

Zastupitelstvu. O výsledku se dozvíte ze zápisu z posledního jednání Zastupitelstva obce. 

Na příštím zasedání Kontrolního výboru, které se bude pravděpodobně konat 22. 6. 

2015, se budeme zabývat OZV o pronájmu veřejného prostranství a dále veřejnými 

zakázkami. 

Chceme tímto upozornit občany, že pokud mají jakýkoliv podnět anebo připomínku ke 

Kontrolnímu výboru, neváhejte nás kdykoliv kontaktovat.  

  Členové Kontrolního výboru 

POZVÁNKA NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Srdečně zveme všechny občany na 6. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora, které se 

bude konat v pondělí 22. června 2015 od 17.00 v přístavbě MŠ Světlá 416 (přízemí) 

ve Světlé Hoře 
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Program: 

1) Kontrola plnění usnesení z 5. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 18. 5. 2015 

2) Zpráva o činnosti rady obce RO 8/2015 – 8. 6. 2015 

3) Závěrečný účet 2014 

4) Účetní závěrka 2014 

5) Prodej pozemků  

6) Různé 

Těšíme se na Vaši účast. 

Václav Vojtíšek, starosta 

Vážení spoluobčané, 

chtěla bych, jako správce rozpočtu, reagovat  na článek  uveřejněný v  květnovém 

zpravodaji, který napsal pan A. Šimčík a jeho souhlasící kolegové - A. Meluchová, M. 

Hromádková., J. Zajac  a P. Skála, který se opět týkal provádění rozpočtových opatření.  

Celá „kauza“ vznikla v roce 2013, kdy nám krajský auditor doporučil zpřesnit znění 

usnesení k pověření rady obce k provádění rozpočtových změn. Nebylo jasné, jak tehdy 

zastupitelé své rozhodnutí mysleli. Tento problém se řešil ve finančním výboru, členové 

však nebyli schopni se dohodnout  na nějaké variantě. Doporučili tedy zastupitelstvu 

obce pověřit radu prováděním rozpočtových změn v plném rozsahu. Tak se i stalo. Nikdy 

se neřešilo zaúčtování rozpočtových opatření, jak píše mylně pan Šimčík. Rozpočtová 

opatření se po schválení ihned zaúčtují do výkazu FIN-2-12-plnění rozpočtu, který 

prochází každý měsíc kontrolou na Ministerstvu financí a také kontrolou zpracovatelky 

na krajském úřadě v Ostravě. Pokud by byla ve výkazu chyba v zaúčtování, neprojde 

těmito kontrolami, je vrácen a musí se opravit. Zaúčtování probíhá tedy zcela správně. 

Pokud by někdo z občanů chtěl objasnit účetní postupy, může se přijít informovat na OÚ. 

Ráda ho se všemi postupy a procesy seznámím. 

Marie Nováková, účetní obce 

Příspěvky zastupitelů 
Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 

 

ROZPOČET OBCE 3/2015. 

K rozpočtu na rok 2015 jsme navrhovali písemnou formou v prosinci 2014 (12 stránkový 

materiál) a v lednu 2015 několik dalších podnětů (40 stránkový materiál včetně map), o 

které se chceme s Vámi podělit, protože prý nepracujeme pro obec. Značnou část 

materiálu k rozpočtu jsme směřovali k informacím pro získávání dotací na investice do 

naší obce. Jaké investice jsme tedy navrhovali na zapracování do rozvoje obce ve 
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zkratce: 

Rekonstrukce cesty od Hynků po ELAP, včetně za jatkami a kolem DPS od mostku – 

vypracovat kvalitní projekt, kdy jsme navrhli to rozdělit na 3. etapy. Rekonstrukce 

chodníku kolem paneláků od Bucu k Jezdeckému areálu. Rekonstrukce chodníku od 

Bucu kolem hlavní cesty ke Květkovským a pak zahnout k Rapantům. Vybudování 

parkoviště naproti jatkám, u rybníku, včetně odbočovacího pruhu od jatek na Dětřichovice. 

Vybudování parkoviště pod kotelnou za OÚ. Vybudování parkoviště pod hřištěm vedle 

paneláku.  Vybudovat parkoviště a to na místech, kde nyní parkují auta a to kolem 

panelových domů po debatě s občany. Osvětlit parkoviště pod hřištěm 3 novými sloupy a 

s tím, aby se dalo přes druhou stranu osvětit i hřiště pro tréninky. Oprava propadající se 

komunikace kolem cesty v Dětřichovicích, Vybudování hasičského areálu za zbrojnici, 

včetně její rekonstrukce, Vybudování sportovního areálu kolem hřiště. Více podpořit 

volnočasová aktivita – vypracovat projekty na dětské koutky a to místo mezi paneláky, u 

hřiště, u rybníka a i v okrajových částech obce, Rekonstrukci obecního úřadu a další 

podněty. Je to pořád málo? Aktivně pracujeme v Kontrolním a finančním výboru a naše 

zjištění Vám budeme předkládat také ve zpravodaji. Tuto naši aktivitu jsme dovršili 

předložením našeho návrhu rozpočtu na rok 2015, který byl určitě přehlednější a snad i 

kvalitněji připraven, než jaký nám byl předložen z obce a rady. Předložili jsme dále 6 

písemných návrhů usnesení do ZO včetně odůvodnění. Z našeho předloženého písemného 

návrhu se nyní předkládal nový jednací řád ZO. Aktivně debatujeme, včetně předkládáme 

písemné dotazy na obec, na které z obce nedostáváme v zákonných lhůtách odpovědi. 

Domluvili jsme schůzku na kraji, které jsme se i zúčastnili. Novým zastupitelům kolem nás 

jsme zajistili schůzku s auditorkami kraje. Co se nám tedy vytýká? Že informujeme o 

skutečnostech Vás občany bez lží a hájíme zájmy občanů, jakožto vlastníků obce? 

Alois Šimčík – zastupitel (A. Meluchová, M. Hromádková, J. Zajac, P. Skála) 

 

 
LEKCE Z DEMOKRACIE NEBO MANIPULACE? 

Očekával jsem, že se ve zpravodaji dovím, proč obec investuje bez dotací, proč rada obce a 

OÚ (se starostou) nepostupují podle schváleného rozpočtu a neplní usnesení orgánů obce, 

proč se nehospodaří průhledně, proč se zadávají zakázky bez výběrového řízení, proč 

nemohou místní části dostávat vlastní prostředky, proč jsou lesy ztrátové, proč bylo 

zamítnuto jmenovité hlasování, proč se zuby nehty brání na obci připustit k rozhodování o 

penězích zastupitelstvo, proč se porušují zákony. Toto jsou témata, která jsme nastolili. 

Místo toho jsem si přečetl starostovo politické ospravedlňování a lekci o "demokracii", 

kterou musím uvést na pravou míru. Demokracie se opírá o moc zákonodárnou a 

výkonnou. Tu první zastávají volené orgány - v obci zastupitelstvo, tu druhou vláda - v 

obcistarosta a placený aparát (OÚ).Placený za to, že vykonává vůli orgánů obce (ZO, RO). 

Rozhodne-li většinově zastupitelstvo,jeOÚpovinen rozhodnutí vykonat. To ale neznamená, 

že se musí názorově podříditzastupitelé! Naopak! Demokracie znamená, že můžu 

prosazovat svůj názor, i když je v zastupitelstvu přehlasován.To, že je menšinový, totiž 

neznamená, že není správný! Nebudeme a ani nechceme býtjen loutkami na zvedání 

ruk.Totalitní režim,kdy se nám nařizovalo, jak máme konat a myslet, už tady snad nemáme!
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Úkolem zastupitelstva není tedy vykonávat, aleze zákona obec řídit, což ovšem ve Světlé 

Hoře neplatí, protožetady řídí finanční toky místo 15 zastupitelů,5 členná rada!Kam 

jsme se dostali, když nám občan řekne: "Souhlasím s vámi, ale nikde to neuvádějte, přišel 

bych o místo."A proč se nepodílíme na práci ve vedení obce? Proto, že nás tam starosta 

nechtěl. Ve volbách se umístilo na 2. místě ANO Světlá Hora, přesto neprošel náš návrh 

na zvolení jejich zástupce místostarostou, ani radním. Starostovi také vadí znevažování 

práce předchozích zastupitelů - zde máme stejný názor.My si vážíme voličů, občanů a 

všech, kteří pracují na zvelebení obce, či zajišťují volnočasové aktivity, zejména těch, 

kteří to dělají ve svém volném čase, bez nároku na odměnu.Na rozdíl od pana starosty 

jsme taky přesvědčeni, že i my věnujeme dost svého volného času(narozdíl od placeného 

aparátu, který na to má pracovní dobu)tomu,aby obecřádně fungovala, hospodařilaa 

občané byli objektivně informování. To prokazujemenapříklad v Kontrolním a Finančním 

výboru, které jsou v naší kompetenci. O naší práci se můžou občané přesvědčit i na 

zasedání zastupitelstva, kam je tímto také zveme a na jejich účast se těšíme. 

Pavel Skála – zastupitel (A. Meluchová, M. Hromádková, J. Zajac, A. Šimčík) 

 

Zde Vám chceme přiblížit, proč jsme navrhli přijmout usnesení zastupitelstva obce, ve 

kterém bychom zavázali radu obce (RO) vždy provádět investice při pořizování do 

nového majetku a při údržbě, oprav a rekonstrukcí stávajícího obecního majetku (s 

výjimkou havárií) pouze na základě zpracovaného projektu s využití dotací. Tento náš 

požadavek byl přijat jen částečně „podle nás na oko, aby se neřeklo“, kdy slovo „pouze“ 

se změnilo na „ pokud možno“. I takové usnesení jsme podpořili, které sice RO k ničemu 

nezavazuje, což je škoda, neboť se tímto připravujeme o nemalé finanční zdroje. A to pro 

obec veliká škoda. Pro Vaši informovanost jsme připravili tabulku, kde Vám předkládáme 

investice obce provedené za roky 2011 – 2014 do oprav pořízené bez dotací. Toto určitě 

odmítáme a nechápeme. Pro výpočet v naší tabulce jsme kalkulovali se získanou dotací 

ve výši 50%, neboť je nám jasné, že vše nemůže uskutečnit s dotacemi, tak proto takové 

nízké procento. Na druhou stranu je toto dost reálné. Kdyby obec více pracovala na 

dotačních programech, tak toto procento může být 

 určitě o dost vyšší. Při celkové kalkulaci vycházíme z toho, že získanou dotaci po 

obdržení obec opět vyčlení na další investice přes dotace do majetku obce  

Investice 

obce 
2011 2012 2013 2014 2015 

Opravy 1 081 394 Kč 2 229 679 Kč 741 948 Kč 8 010 437 Kč ? 

Pořízení 2 570 730 Kč 659 128 Kč 1 067 811 Kč 2 658 224 Kč ? 

Celkem 3 652 124 Kč 2 888 807 Kč 1 809 759 Kč 10 668 661 Kč ? 

Při získání 50 % 
dota

cí 
1 826 062 Kč 2 357 435 Kč 2 083 597 Kč 6 376 129 Kč 

Celkem investice s dotací 4 714 869 Kč 4 167 194 Kč 12 752 258 Kč  

Celková ztráta obce při neprovádění akcí přes dotace 12 643 222 Kč 
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Podívejte se na tuto jednoduchou tabulku, kde se dočtete, o kolik peněz byla obec 

ochuzena v těchto letech, neboť se investovalo bez dotací a o kolik více by se mohlo 

vybudovat v obci pro děti a občany (letos by to mohlo být částka vyšší o více jak 6,376 

mil korun). Tímto trochu navazujeme i na příspěvek pana Konopky, jestli se umí na obci 

hospodařit? Jen pro Vaši zajímavost, kdyby obec byla úspěšná v těchto letech v získání 

dotací v průměru 60%, tak se tato částka zvedne o 3,6 mil. korun a při 70% se tato suma 

zvýší až o 7,8 mil. korun. 

M. Hromádková – zastupitelka (A. Meluchová, J. Zajac, P. Skála, A. Šimčík) 

Akce Světelské pohody  a obce Světlá Hora: 
 v sobotu 6. června další Bleší trh na parkovišti před DPS. Příjem předmětů na 

prodej od 8 do 9 hodin, vlastní prodej od 9 do 11 hodin, výdej peněz za prodané 

věci a zbytek neprodaných věcí v 11 hodin.  K prodeji můžete přinést všechny 

nepotřebné věci mimo oblečení (keramiku, dětské boty, hračky, kuchyňské potřeby 

apod.) a naopak si zde můžete za dobré ceny nakoupit. 

 v pátek 12. června pravidelný kurs keramiky v přístavbě MŠ od 17 hodin 

Srdečně vás zveme. 

 

Světelská pohoda informuje: 
Na  konci  dubna  jsme  již  tradičně  stavěli  májku  a  pálili 

čarodějnice.  Děti  se  v  kostýmech  čarodějnic  vydováděly  při 

soutěžních hrách, za které byly odměňovány cukrovinkami. Na ty 

nám přispěl Luboš Kopec, který provozuje hospodu na hřišti. Letošní 

stavění máje bylo pro hasiče hodně zatěžkávací zkouškou, protože 

májka byla hodně vysoká a i zdatným hasičům dala dost zabrat. O to 

víc nám bylo líto, že nepřišli pomoci fotbalisté, kteří v té době seděli 

na tribuně a čekali na trénink.  

Světelská pohoda se při těchto akcích neobejde bez pomoci ostatních, kterým za to 

děkujeme: obci za májku a dřevo a Zdeňku Šamajovi s kolektivem za technickou pomoc, 

Luboši Kopcovi za příspěvek pro děti, Jatkám za výborné špekáčky a také hasičům, bez 

kterých by májka nestála. A také členkám Pohody za zhotovení čarodějnice a „chlapce na 

májce“ a organizaci her a prodej občerstvení. 

V  sobotu  23.  května  pořádala  Pohoda  zájezd  na  Rejvíz,  kde  bylo 

symbolické  zahájení  turistické  sezóny  s  ukázkou  historických  vojsk  a 

odemykání Mechových jezírek. V minulém Zpravodaji jsme vyzývali občany 

Světlé Hory k  účasti a přesto, že cena byla lidová, mrzelo nás, že jsme 

nenaplnili autobus a z pokladny Pohody dopláceli 3 000 Kč.  Přitom to byla 

akce vhodná pro rodiče s dětmi i seniory.  

      Zapsala L. Štýbnarová 
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Požární ochrana očima dětí 

     Oba kolektivy mladých hasičů SDH Světlá Hora (v mladší i starší kategorii) jsou 

zapojeny do celoroční hry Plamen. V rámci této hry se kolektivy zúčastní 

postupně l. a 2. kola soutěže. V prvém kole jsou zařazeny dvě disciplíny – 

závod požárnické všestrannosti a štafeta požárních dvojic. Ve druhém kole jsou 

to disciplíny požární útok a požární útok CTIF, štafeta CTIF na 400 m a štafeta 

4x60 m. Kromě sportovních disciplín jsou ale kolektivy hodnoceny také za 

celoroční činnost, ve které musí splnit různé úkoly rozdělené do čtyř 

tématických okruhů. 

První okruh splnil kolektiv již o prázdninách účastí na letním táboře, ale kromě 

toho mladí hasiči v rámci tohoto okruhu splnili také podmínku nejméně 3 

společných akcí mimo pravidelných schůzek nebo 3 výletů. 

Podmínku druhého okruhu si mladí hasiči splnili při vydařené akci čištění 

potoka, kterého se v dubnu spolu se svými vedoucími zúčastnilo 16 dětí. 

V dubnu si mladí hasiči procvičili své teoretické znalosti a 18 dětí splnilo testy z odznaků 

odbornosti – strojník, strojník junior, preventista a kroniká. Tím splnili podmínku ze 

třetího okruhu – získat v kolektivu nejméně 5 odznaků odborností. 

Jedním z úkolů čtvrtého okruhu je zaslat do soutěže Požární ochrana očima dětí výkresy 

nebo povídky. Do této soutěže se letos zapojilo v našem okrese přes 650 dětí z MŠ, ZŠ, 

středních škol a kolektivů mladých hasičů. Mezi nimi bylo i 16 dětí ze Světlé Hory.  

Čestná uznání za výtvarnou část získala i 4 děvčata ze Světlé Hory – Terezka Želinská, 

Klára Maňasová, Marie Metelková a Kateřina Kubaláková. 

V literární části se ve své kategorii umístil na 3. místě Martin Král.  

Všem oceněným blahopřejeme a ostatním dětem děkujeme za splnění všech náročných 

ůkolů v rámci celoroční činnosti. 
 

Závěrečné kolo hry Plamen 2015 

V sobotu 9. května se na fotbalovém hřišti v Široké Nivě konalo závěrečné kolo hry 

Plamen 2015, kterého se zúčastnilo 8 kolektivů mladších žáků a 12 

kolektivů starších žáků. Na zhruba 200 dětí čekal poměrně náročný 

program 4 soutěžních disciplín. Mladí hasiči SDH Světlá Hora chtěli 

navázat na velký úspěch z loňského roku, když mladší žáci soutěž vyhráli a 

starší žáci skončili na 3. místě. 

Po podzimu, kdy mladí hasiči soutěžili v Zátoru v závodu požárnické 

všestrannosti a štafetě, si oba kolektivy zachovaly naději na navázání 

loňských výsledků.  Poslední 4 disciplíny (požární útok a PÚ CTIF a obě 

štafety), které byly na řadě v Široké Nivě, také nezačaly pro oba kolektivy 

špatně, ale samotný závěr už bohužel mladým hasičům nevyšel podle představ. 

Po součtu výsledků z 6 disciplín sice naše kolektivy neobhájily své pozice z loňska, ale 

s konečným umístěním byli mladí hasiči ze Světlé Hory jistě spokojeni.  

V mladší kategorii byla Světlá Hora na 3. místě za vítězným Rýžovištěm a 2. Krnovem. 

Ve starší kategorii zvítězil Krnov před kolektivem Staré Heřminovy a kolektivem 

Svobodné Heřmanice. Světlé Hoře nakonec patřilo 5. místo.   

Zdeněk Hudec,referent mládeže SDH Světlá Hora 
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Okresní přebor žáků v šachové hře 
V sobotu 18. dubna 2015 se ve Městě Albrechticích konal okresní přebor 

žáků v šachové hře. Turnaje se v kategoriích benjaminci, mladší a starší žáci 

zúčastnilo téměř 70 dětí. 

V kategorii starších žákyn vyhrála Tereza Hudcová ze Světlé Hory. 

Ve společné kategorii starších žáků skončila na 4. – 6. místě, ziskem 4 bodů ze 7 partií.   

Zdeněk Hudec 

Tělovýchovná jednota Světlá Hora – fotbal. 
Vážení sportovní přátelé, na webových stránkách www.tjsvetlahora.cz došlo 

k doplnění informací v návaznosti na přijaté usnesení z Valné hromady TJ. 

V současné době jsme spustili i na facebooku novou stránku TJ Světlá Hora, 

která je v rozjezdu. Toto médium nyní hodně využíváme pro korespondenci 

ve fotbalovém oddíle od žáčků, přes dorost až po muže. Na tyto stránky 

vkládá své fotky a videa z jednotlivých utkání Andrejka Lukaštíková, za což ji aspoň 

touto formou děkujeme. Marek Berezňanin je dále správce za náš fotbalový oddíl u 

projektu Gambrinus Kopeme za fotbal, do kterého jsme přihlásili náš klub. Vše naleznete 

na http://kopeme-za-fotbal.gambrinus.cz/. Minulý týden jsme úspěšně 

dovršili uzavření smlouvy mezi naší TJ a Gambrinusem.  Principem 

soutěže, je sbírání bodů ve sportovní, digitální a pivní části soutěže. Do 

soutěže se mohou zapojit všechny fotbalové kluby v ČR účastnící se 

okresních soutěží a tak jsme se zapojili i my, což by nám mělo přinést 

minimálně 1 novou sadu dresů pro muže, ale možná i jiné ceny podle 

získaným bodů.  Ještě Vás dále chceme informovat, že probíhá na Fotbalovém svazu 

(FA ČR) revoluce v agendě, která se spustí od 1. 7. 2015, na kterou se již nyní 

připravujeme. V současné době má náš klub 3 administrátory (Alois Šimčík, Jiří Kotlár a 

Marek Berezňanin) pro komunikaci s FA ČR. Po tomto termínu již nebudou platit 

stávající průkazky hráčů, ale již budou evidovaní pouze pod svými identifikačními čísly, 

ke kterým Marek nyní vkládá fotky všech hráčů.  Jako základ pro tuto revoluci ve fotbale 

je mít v kabinách internetový signál, což již nyní splňujeme, ale chystáme ještě posílit 

signál hlavně v prostorách kabiny rozhodčích, protože zápisy z utkání se budou provádět 

právě tam elektronicky přes počítač nebo tablet, který ještě nemáme zakoupený. Máme i 

variantu, že je nebudeme kupovat, ale budeme využívat zařízení od členů výboru, 

administrátorů aj. Ale FA ČR přislíbilo, že klubům, které se přihlásí do soutěže 

2015/2016, zašlou dotaci na nákup takové technologie ve výši 10.000,- Kč. Proto jsme 

tento nákup odložili a až poté nejspíš nákup provedeme.  

V červnu bude končit sezóna 2014/2015 a pro nás již nyní začíná práce na novém 

ročníku. Opětovně plánujeme spolupracovat s Juventusem Bruntál a také s Malou 

Morávkou.  Naši muži nyní bojují v okresním přeboru (OP) o první příčku, která by 

zaručovala postup do I. B třídy a tak jsou pro muže do příští sezóny dvě varianty. Jestliže 

vyhraje oddíl mužů letos OP, tak budeme posílat přihlášku do I. B třídy. V opačném 

http://www.tjsvetlahora.cz
http://kopeme-za-fotbal.gambrinus.cz/
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případě budeme opět hrát okres. Dorost nyní hraje OP (7+1), kde jsou pouze 4 mužstva a 

tak máme v plánu je přihlásit do krajské soutěže ve společném mužstvu s Juventusem a 

podobně v této spolupráci do stejné soutěže i mladší a starší žáky. U dorostenců si dále 

pohráváme s myšlenkou, že jestliže se nepodaří je dostat do krajské soutěže, pak se nám 

nabízí několik variant podle počtu ostatních mužstev v okrese a to 2 dorostenecké týmy 

(7+1) Světlá Hora a Juventusu nebo 1 tým dorost (7+1) a další tým starších dorostenců a 

jiných hráčů bychom možná přihlásili do III. třídy jako B tým Světlé Hory. Vše se ovšem 

bude odehrávat na kraji a přihláškách z jiných klubů, které hrají krajské soutěže, neboť 

tyto týmy mají před námi přednost a tak uvidíme, jak to vše dopadne i u žáků. Hráče 

přípravky máme na hostování v Malé Morávce, kdy bychom rádi tuto naši spolupráci 

prodloužili i v dalším období. 

za TJ Světlá Hora Alois Šimčík – předseda oddílu Fotbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZUMBA - Fitness program kombinující aerobní cvičení s prvky latinsko-amerických 

tanců. Je vhodná pro každého, bez ohledu na věk a taneční úroveň. Je zábavná, jednoduchá 

a efektivní! Přijďte si s nám vyplavit endorfíny a získat ze sebe dobrý pocit každé úterý a 

čtvrtek od 18.30  v přístavbě MŠ, pod cvičitelským vedením Andrei Lukaštíkové - 

zumba  a Veroniky Haluzové – posilování.  Cena -10,- Kč, ze které se hradí nájem a 

energie obci. 

Andrea Lukaštíková 
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Naše školy informují rodiče – a nejen je  

MMATEŘSKÁATEŘSKÁ  ŠKOLAŠKOLA  VEVE  SSVĚTLÉVĚTLÉ  HHOŘEOŘE 

Jak bylo? 

V květnu jsme si s dětmi povídali o dopravě, učili jsme se dopravní značky, básničky a písničky 

na téma doprava. Také jsme si povídali, jaký je rozdíl mezi vesnicí a městem, co všechno 

najdeme ve městě, kde bydlíme my a s tímto tématem jsme spojili veselé malování a zpívání. 

Také již tradičně vyvrcholily v květnu přípravy na besídku ke dni maminek, kde se děti 

tentokrát pochlubily pásmem básniček a písniček na téma Na selském dvoře. 

Počasí nám zatím moc nepřeje, a tak chodíme s dětmi na vycházky do okolí, pozorujeme jarní 

přírodu, opakujeme si dopravní značky, učíme se přeházet na přechodu. 

Díky panu Olehlovi a manželům Lempochnerovým jsme se mohli s dětmi podívat na hříbátko 

od klisny Registány, vítězky Velké pardubické, za což moc děkujeme. 

V pondělí 5. května přijelo do naší školičky divadlo s představením „O vodníčkovi“. 

Ve čtvrtek 28. května jsme se sešli všichni ze školy i školky na již tradiční akademii, tentokrát v 

hale ve Světlé Hoře, kde děti z mateřské školky předvedly tanečky Svátek zvířátek a Mláďata. 

A následující den, v pátek 29 května, přijelo do naší školky opět divadlo s pohádkou na téma 

„Doprava“. 

Co nás čeká? 

2. června pojedeme s předškoláky do divadla v Bruntále na vystoupení taneční skupiny 

Stonožka - Alenka v říši divů. 

5. června pojedeme na výlet do Pradědovy galerie v Jiříkově. 

A na závěr roku nás čeká naše největší akce – „ROZLOUČENÍ S 

PŘEDŠKOLÁČKY“, která se uskuteční 16. června v 15.30 hodin 

(úterý) na školní zahradě MŠ. 

Důležité upozornění! 

Mateřská škola bude o hlavních prázdninách uzavřena od 6. července do 

23. srpna 2015. Provoz pro přihlášené děti bude zahájen v  pondělí 24. 

srpna. Běžný provoz bude zahájen v úterý 1. září 2015. 

    Vladislava Keilingová, učitelka MŠ 

  

ZZÁKLADNÍÁKLADNÍ  ŠKOLAŠKOLA  VV  AANDĚLSKÉNDĚLSKÉ  HHOŘEOŘE  
Měsíc květen nám přinesl spoustu nových zážitků, ale také práce. 

Květen je v naší škole již tradičně spojen se školní akademií, která se letos uskutečnila 

kvůli opravě naší tělocvičny v sále ve Světlé Hoře. Žáci si opět připravili pestrá a 

zajímavá vystoupení, na kterých si dali velmi záležet (část z nich si  dokonce zcela 

samostatně vymysleli a nacvičili). Některá čísla si vyžádala značnou přípravu, a to včetně 

výroby kostýmů, rekvizit a kulis. Proto věříme, že se scénky všem divákům líbily. Již brzy 

naleznete na stránkách školy bohatou fotogalerii z celé akce. 
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V květnu naši žáci úspěšně reprezentovali školu v soutěžích různého druhu.  Dvě družstva 

tvořená žáky 7. – 9. ročníku naši školu úspěšně reprezentovala na soutěži Zlatý list 

v Břidličné. Odehráli jsme také další utkání ve florbale.  

Pro naše žáky z  II. A a VI. A připravili  bruntálští  hasiči v rámci svého projektu Hasík 

dva výchovné programy, při kterých se děti nejen zábavnou formou poučily, ale i pobavily. 

V květnu také vybraní žáci svým zapojením v posledních pohybových aktivitách završili 

naši účast  v celoročním projektu  Pohyb a strava. 

13. května se naši deváťáci pod dohledem paní učitelky Soni Olivové zapojili do aktivity 

Květinkový den – den proti rakovině. Již tradičně prodávali květy měsíčku lékařského 

dopoledne ve škole a odpoledne pak v obou našich obcích. I letos se potvrdilo, že na tuto 

sbírku lidé ochotně přispějí. Všem, kteří se do této akce zapojili, tedy patří naše 

poděkování. 

20. května se uskutečnil ve školní jídelně další tematický den – tentokrát  tzv. Český den, 

který jsme propojili také s výukou ve třídách. 

V týdnu od 18. 5. do 22. 5. 2015 žáci deváté třídy absolvovali certifikované testování 

prostřednictvím české školní inspekce, kde dosáhli velmi dobrých výsledků, obdobně jako 

při testování v Kalibru. 

Rovněž pokračovala naše aktivní spolupráce se Všeobecným a sportovním gymnáziem 

Bruntál, s nímž naše děti absolvují nejen výuku v prostorách gymnázia, ale také  mají 

možnost se zcela bezplatně  účastnit různých exkurzí.  Tak jsme opět navštívili s dalšími 

žáky arboretum Nový Dvůr ve Stěbořicích u Opavy, kde si žáci po komentované prohlídce 

skleníku a výstav Cesta severem a Historie arboreta prošli venkovní Zámecký okruh, kde 

byli seznámeni s pozoruhodnými, zde rostoucími, dřevinami. Po chutné svačině si mohli 

užít svobodný pohyb v tomto přírodním parku a ocenit tak krásu dosud kvetoucích 

rododendronů a dřínů, spřátelit se s rohatými obyvateli zdejšího zoo koutku či meditovat 

mezi tropickými rostlinami ve skleníku.  

Z provozních záležitostí 
V ředitelně školy se již nyní zabýváme přípravou příštího školního roku.  I příští školní rok 

chceme  pokračovat v úspěšně nastartovaném modelu sportovních aktivit. Může nás těšit, 

že již druhým rokem u nás funguje výuka 3. hodiny tělesné výchovy v podobě předmětu 

Rozšířená Tv. (S touto inovativní myšlenkou pro příští školní rok počítá na zkoušku 

v některých vybraných školách i pan ministr školství!)  

Pro naše nejstarší žáky – deváťáky - připravujeme také již tradiční slavnostní rozloučení 

se školou. To by mělo proběhnout na radnici v Andělské Hoře za účasti starostů, zástupců 

školské rady i za účasti rodičů. O přesném termínu vás budeme brzy informovat na 

stránkách www.zsandel.net.  

Poslední školní den, tedy v pátek 26. června 2015 dopoledne, budou od 7:30 hod. děti 

dostávat vysvědčení ve svých třídách, v 9:00 hod. proběhne na školním hřišti (příp. v 

jídelně) slavnostní zakončení školního roku, ocenění aktivních žáků, rozloučení s 

vycházejícími žáky.  

Zapište si do kalendářů 

 05. června výuka na gymnáziu v Bruntále – VIII. A 
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 11. června závěrečné třídní schůzky, návrhy klasifikace 

 18. června exkurze ZOO Lešná (VI. A, IX. A) 

 16. června rozloučení s předškoláky v MŠ (15:30 hod.)  

 23. června exkurze Dlouhé Stráně (VII. A, VIII. A) 

 26. června vydávání vysvědčení 

 26. června vracení přeplatků stravy 

 26. června zakončení školního roku 

    Mgr. Jan Vavřík, ředitel školy 

 

Informace ze školní jídelny 

Přeplatky za stravné budeme vracet rodičům, kteří platí hotově a jejichž děti opouštějí 

školu, v hotovosti 26. června v kanceláři školní jídelny v Andělské Hoře. Přeplatky vracené 

bezhotovostně budeme přeposílat na účty rodičů 30. 6. 2015. 

Vrácení čipů u žáků, kteří odcházejí na střední školy, bude možné v pátek 26. 6. 2015 do 

11:00 hodin (žákovi, který odevzdá nepoškozený čip, bude vrácena záloha 115,- Kč). 

Bohdana Vikartovská, vedoucí školních jídelen 

 
Zprávy ze školní meteorologické stanice 

Období: 24. 4. – 24. 5. 2015 
Název stanice: Andělská Hora     Nadmořská výška: 675 m n. m.   

Zeměpisná šířka: 50° 06' s. š.        Zeměpisná délka: 17° 24' v. d. 

V průběhu minulého měsíce jsme zažili květnové zmrzlé muže i příchod vytouženého jara, 

během kterého proběhlo tradiční stěhování ropuch z Annabergu do Andělskohorského 

rybníka. Teploty se nejčastěji pohybovaly mezi 8 – 18 °C. Na konci dubna vítr přinesl i 

největší množství srážek a ochlazení. Rychlost větru se během měsíce pohybovala do 10 m/

s. 

 

Cyklistický závod mládeže 

V sobotu 2. května se žáci naší školy Zdeňka Kameníčková a Robert Svoboda zúčastnili 

seriálu cyklistických závodů pro děti a mládež Vrbenský Dráček. Závod se konal 

Naměřené hodnoty meteorologických veličin v období 
24. 4. – 24. 5. 2015 

  datum hodnota 

Nejnižší naměřená teplota  (°C) 30. 4. 0 

Nejvyšší naměřená teplota  (°C) 19. 5. 21 

Nejvyšší úhrn srážek              (mm) 29. 4. 31 

Nejvyšší rychlost větru       (km/h) 27. 4. 22,8 
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v Ludvíkově v Autocampingu Dolina. Zdeňka a Robert jeli závod ve svém volném čase. 

Závodili s vrstevníky, kteří se cyklistice věnují závodně. V tvrdé konkurenci nakonec vyjeli 

přední místa, i když neměli silniční kola. Robert celkově skončil na 3. místě a Zdeňka na 8. 

místě. 

 Eva Kyšová 
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci červnu 

oslaví svá životní jubilea 
 
88 let - František Šidlík, Světlá 
86 let - Herta Vaculíková, Světlá 
84 let - Miloslav Hladík, Suchá Rudná 
80 let - Antonín Hanák, Podlesí 
75 let - Pavel Turák, Světlá 
74 let - Jarmila Hladíková, Suchá Rudná 
74 let - Werner Hirschler, Světlá 
73 let - Jana Janotová, Světlá 
71 let - Maria Svobodová, Světlá 
70 let - Jan Pyš, Dětřichovice 
70 let - Jan Beza, Světlá 
70 let - Marie Kormanová, Světlá 
60 let - Alena Čečotková, Světlá 
60 let - Jindřich Hamala, Dětřichovice 
 
 
 
 

Vítáme Vás mezi námi…. 
 Anička a Eliška Greplovi 

Ondrášek Špunda 

 
 

 
 
 

 
Copyright © Obec Světlá Hora, 2015. 

Evidováno jako periodický tisk územního samosprávného celku pod 

číslem MK ČR E 10598. 

Vyšlo 1. června 2015 v nákladu 640 výtisků. Vychází měsíčně.  

Uzávěrka dalšího čísla je v pondělí 24.6.2015!!!  

Schůzka redakční rady je 24.6.2015 v 15.30 hod. 

Graficky zpracovala Radka Soroková 

Veškerá placená inzerce je redakčně neupravena. 


